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Abstract (en)
The invention relates to a breathing protection mask (1) consisting of a strapless mask body (2) with mask window surround (3) and window (4).
This strapless breathing protection mask is worn in conjunction with a protection helmet, the breathing protection mask being insertably fastened to
the protection helmet by means of an insertion connection. In order to be able to wear the breathing protection mask on its own, i.e. without helmet,
an elastic holding part (6) with head straps (5) arranged thereon is provided, which is pulled over the mask window surround (3) and fixed bearing
tightly against the mask body (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Atemschutzmaske (1), bestehend aus einem bänderlosen Maskenkörper (2) mit Maskenfensterrahmen (3) und
Sichtscheibe (4). Diese bänderlose Atemschutzmaske wird im Zusammenhang mit einem Schutzhelm getragen, wobei die Atemschutzmaske
mittels einer Steckverbindung am Schutzhelm steckbar befestigt ist. Um die Atemschutzmaske einzeln, d. h. ohne Helm tragen zu können, ist ein
elastisches Halteteil (6) mit einer daran angeordneten Kopfbänderung (5) vorgesehen, das über den Maskenfensterrahmen (3) gestülpt und am
Maskenkörper (2) dicht anliegend festgelegt wird.
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